
Informacija o razvoju kabelskega
razdelilnega sistema v občini

Glede na izreden razvoj na področju satelitske-
ga prenašanja televizijskih programov in relalivno
nizke cene sprejemnih aparatur, anten in razvod-
nega omrežja, je v zadnjcm času čutiti močan
pritisk po izgradnji lokalnih kabelsko razdelilnih
sislemih.

Ker to področje zakonodajno pravno še ni
ustrezno rešeno in obstaja vrsta odprtih vprašanj,
je skupščina občine imenovala komisijo za razvoj
KRS v občini. Komisija je glede na zgoraj navede-
na dejstva (neregulirana pravno formalna proble-
matika) po posvetovanju s predstavniki nosilcev
razvoja informacijskega sistema v SRS (PTT in
RTV Ljubljana) ter ustreznih republiških uprav-
nih organov (Republiški komite za varstvo okolja
in urejanje prostora. Republiški komite za promet
in zveze, Republiški komite za industrijo in grad-
beništvo) pripravila za skupščino naslednjo infor-
macijo:

Kabelsko razdelilni sistem je okvalificiran kot
vsak drug infrastrukturni sistem (PTT omrežje,
elektroomrežje, itd.) in zanj veljajo vsi postopki.
ki so potrebni pri gradnji takih sistemov. To pa
pomeni, da je zanje potrebno pridobiti vsa ustrez-
na dovoljenja, s potrebnimi soglasji (predvsem
soglasje PTT in RTV).

Opozoriti je potrebno na dejstvo, da ima samo
RTV Ljubljana pridobljene pravice za kabelsko
distribucijo signalov tujih TV mrež in programov.
posredovanih preko satelilov. To pa pomeni. da
morajo upravni organi izdajati lokacijska in grad-
bena dovoljenja za sprejem tujih TV programov
samo RTV Ljubljana.

PTT dovoljuje pri istočasni gradnji PTT in KRS
omrežja uporabo istih tras samo v primeru, ko so
opravljeni vsi predhodni postopki in je na podlagi
njihovega soglasja pridobljeno lokacijsko in grad-
beno dovoljenje za KRS. Dovoljuje pa tudi upo-
rabo obstoječe kabelske kanalizacije, pod pogo-
jem, da si investitor na podlagi predložene tehnič-
ne dokumentacije pridobi njihovo soglasje in po-
trdilo o priglasitvi gradbenih del.

Komisija je ugotovila, da premoženjsko pravno
ni dodelano vprašanje investitorstva in upravljalca
KRS sistema. RTV in PTT predlagata. da naj bi
bila v vsakem primeru investitor družbenopravna
oseba, ki bi v svojem okviru formirala kot uprav-
ljalca sistema zbor uporabnikov.

Iz urbanističnih in tehničnih vidikov vsi zgoraj
navedeni menijo, da se moramo kljub temu. da to
še ni opredeljeno v predpisih, izogibati prosto-
zračnim razvodnim omrežjem KRS in vztrajati na
podzemnem razvodu.

Komisija bo s svojim delom nadaljevala in po-

O tej informaciji je bil seznanjen tudi občin-
ski izvršni svet. Predlagal je, da se jo dopolni
z ugotovitvami v občini. Potrebno pa bo tudi
podati predloge, na kakšen način je možno
v duhu zakonitega ravnanja operativno bolj
ustrezno in hitreje reševati to aktualno proble-
matiko. Komisiji, ki je informacijo pripravila,
pa je naložil naj takoj poda predlog za naroči-
lo izdelave načrta kabelsko regionalnega siste-
ma v občini.

skušala na podlagi novih dognanj in predpisov. ki
so v pripravi, prispevati k širjenju KRS sistemov
v naši občini.

Slaba aktivnost
Naša občina ima 12 delegatskih konferenc za

stanovanjsko gospodarstvo. V zadnjem času je
opaziti, da njihova aktivnost precej popušča, kar
onemogoča zadovoljivo delo in odločanje v samo-
upravni stanovanjski skupnosti Ljubljane. To pa
zaskrbljuje tembolj. saj je nakopičenih problemov
v Ijubljanskem stanovanjskem gospodarstvu veli-
ko in so še kako aktualni.

Zatorej ni odveč poziv delegatom, da svojo
dolžnost opravljajo bolj zavzeto in odgovorno.
s čimer bodo omogočali k boljšemu razreševanju
te problematike. Zanimivo je. da zadnji podatki
o udeležbi kažejo na manjšo zainteresiranost dele-
gatov iz KS v primerjavi z delegatsko udeležbo fz
združenega dela. Temu pa najbrže ne bi smelo biti
tako.

Zaradi eventualnih skupnih dogovorov in us-
klajevanja na nivoju občine bi kazalo neposredno
pred zasedanji stanovanjske skupščine razmisliti
o načinu dela, ki bi manj obremenjeval delegate,
da bi se le-ti ne sestajali tolikokrat po enem
vprašanju, karjih najbrž tudi odvrača od opravlja-
nja dolžnosti. Delegat določen za skupšino se je
tako moral udeležiti seje temeljne delegacije. nato
seje konference delegacij. nato seje na občini in
seveda na koncu tudi skupščine stanovanjske
skupnosti.

Kamiona ni več
V zadnji številki našcga glasila smo objavili zapis o več

kot leto dni nepravilno parkiranem kamionu-vlačilcu na
Glinški ulici. Pred dnevi smo prejeli obvcstilo. da je bil
taisti kamion vlačilcc resnično odstranjen 8. marca. Od-
voz je naročilo Komunalno podjetje Ljubljana TOZD
Parkirišča. opravilo pa GP Grosupljc


